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College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Afvalinzameling grondgebonden woningen 
 

Venlo, 21 augustus 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Vandaag, maandag 21 augustus 2023, ontvangen wij gelijktijdig met uw RIB 102-2023 en de media, 
het collegebesluit van dinsdag 18 juli 2023, betreffende de afvalinzameling van onze huishoudens.  
 
Fractie Bastiaans vind dit een vreemde gang van zaken. Natuurlijk is er begrip voor het feit dat er snel 
een besluit genomen moet worden, maar is het vreemd en tegelijk ook zuur, dat er nu al word 
voorgesorteerd op een nog te nemen besluit van de gemeenteraad over een collegevoorstel, 
waarvan uw raad amper een aantal uren over is geïnformeerd. 
 

1) Graag een reflectie vanuit het college op bovengenoemde stellingen?  
2) Bent u het met fractie Bastiaans eens, dat deze wijze van handelen (laat en uw raad niet mee 

laten praten) niet gepast is? Graag duiding. 
3) Had u uw raad niet eerder hierover kunnen informeren en meenemen in de besluitvorming? 

En zo nee waarom niet? 
4) Welke rol ligt er nog voor uw raad in het raadsvoorstel VANG welk u heeft aangekondigd in 

september te behandelen, maar nog niet zichtbaar is voor uw raad? 
5) U spreekt van hogere kosten voor extra ophaalrondes. Naar mening van Fractie Bastiaans is 

er netto geen extra ophaalronde. Er is toch ook 8 x minder GFT ingezameld voor dit jaar en 
als we uitgaan van 1 x per maand extra voor het restafval in de maanden oktober t/m 
december zijn dat 3 extra ophaalbeurten. Blijft er nog een ophaaltegoed over van 5!  

6) Kunt u ons aangeven wat de verwerkingskosten zijn van gecombineerd afval PMD/restafval 
en de verwerkingskosten van PMD en verwerkingskosten restafval?  

7) Kunt u ons aangeven wat de kosten zijn voor een ophaalronde PMD, ophaalronde restafval 
en ophaalronde combinatie van deze 2 (oude systeem). 

8) Alles blijkt nu naar het systeem te gaan zoals reeds (bij het aangaan van de overeenkomst) 
geadviseerd door Renewi. Waarom heeft onze gemeente zo lang vast willen houden aan haar 
eigen systeem? Graag hier en helder en uitvoerige reactie op, zodat wij dit ook aan onze 
bewoners op een begrijpelijke manier kunnen uitleggen. 

 
In afwachting van uw reactie binnen 30 dagen (liefst eerder gezien de maatschappelijke impact), 
verblijven wij, 
 
 
Fractie Bastiaans 
Peter Bastiaens 
 
 
 
 


